

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ ՈՒ Թ Յ ՈՒՆ

Ա. Ի. Պետրոսյան. Երկզուանում ֆունկցիաների ինտեգրալային ներկայացման մասին	3
Կ. Ա. Արզաբեյան, Վ. Վ. Վարդանյան. Ոչ ստացիոնար դժային սխեմաների դինամիկ բնութագրերի որոշման վերաբերյալ	14
Յու. Շ. Արամյով. Պարամետրի նկատմամբ ոչ-գծային որոշ խնդիրների սեփական արժեքների վարիացիոն հատկությունները	23
Խ. Հ. Մովսիսյան. Հասարի և Ուոլշի սխեմաներով կրկնակի շարքերի միակության մասին	40
Ն. Ա. Շիրոկով. Ոչ-գրոյական արտաքին անկյուններով փակ բազմությունների վրա ֆունկցիաների հավասարակի մոտարկման մասին	62

С О Д Е Р Ж А Н И Е

<i>А. И. Петросян.</i> Об интегральном представлении функций в бигильндре . . .	3
<i>К. А. Абабян, В. В. Варданян.</i> К определению динамических характеристик нестационарных линейных систем . . .	14
<i>Ю. Ш. Абрамов.</i> Вариационные свойства собственных значений некоторых задач, нелинейных относительно параметра . . .	23
<i>Х. О. Мовсисян.</i> О единственности двойных рядов по системам Хаара и Уолша . . .	40
<i>Н. А. Широков.</i> О равномерном приближении функций на замкнутых множествах с ненулевыми внешними углами . . .	62

C O N T E N T S

<i>A. I. Petrosian.</i> On integral representation of functions in bicylinder . . .	3
<i>K. A. Abgarian, V. V. Vartanian.</i> On determination of dynamic characteristics of nonstationary linear systems . . .	14
<i>Ju. Sh. Abramov.</i> Variational properties of eigenvalues of some nonlinear problems . . .	23
<i>Kch. O. Movsisian.</i> On the uniqueness of double series by Haar and Walsh systems . . .	40
<i>N. A. Shirokov.</i> On uniform approximation of functions on closed sets with nonzero exterior angles . . .	62